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Verslag van de openbare vergadering van de commissie Samenleving, gehouden op 
donderdag 30 oktober 2008 om 19.30 uur, in de raadzaal te Middenbeemster.

Aanwezig:
de heer N.C.M. de Lange (voorzitter)
de heer C.J. Jonges (griffier)
de heer W. Zeekant (VVD, vanaf 21.35 uur)
mevrouw E.J. Helder-Pauw (VVD)
mevrouw C. van den Berg (PvdA)
de heer G.H.L. Heikens (PvdA)
de heer K.C. Visser (BPP)
de heer D. Langerijs (BPP)
de heer A.N. Commandeur (CDA)
de heer J.C. Ruijter(CDA)

mevrouw S.M. Ruys-Buskermolen (portefeuillehouder)
mevrouw L. van het Kaar (hoofd sector Samenleving)
mevrouw E. Kroese-Vrolijks (gemeentesecretaris)
de heer H.N.G. Brinkman (portefeuillehouder)
de heer J.C. Klaver (portefeuillehouder)

mevrouw M. van Tienhoven (VK-consult)
de heer H.A. Roenhorst (projectleider bureau Des Beemsters)

de heer J.E. de Boer (notulist – Notuleerservice Nederland, Rotterdam)

1. Opening
De voorzitter opent om 19.30 uur de vergadering en heet de fracties, het college, de inspreker en 
het publiek van harte welkom. Ook verwelkomt hij mevrouw Van Tienhoven en de heren Ruijter
(voormalig fractieassistent CDA) en Roenhorst in de commissie.

2. Vaststelling van de agenda
Eenieder kan zich vinden in de agenda.

3. Inventarisatie inspraak bij de verschillende agendapunten
Aangemeld is de heer P. Mounoury (toneelvereniging Middenbeemster, agendapunt 7).

4. Vaststellen verslag van de vergadering van 4 september 2008
Tekstuele wijzigingen:
Pag. 3, voorlaatste alinea, tweede zin moet, na overleg met mevrouw Helder, luiden: “Dit opdat 
tussentijds de veiligheid van de speeltoestellen gewaarborgd blijft”.
Naar aanleiding van:
Mevrouw Van den Berg informeert naar de presentatie van de welkomstborden. Op een verzoek 
van de heer Heikens zegt de voorzitter toe dat de namen van de sprekers in het verslag worden 
opgenomen.

Hiermee is dit verslag gewijzigd vastgesteld.

5. Ingekomen stukken
- Brief d.d. 10 september 2008 van het college met de beantwoording van een vraag van 

mevrouw Helder-Pauw over het subsidieplafond.
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Mevrouw Helder-Pauw dankt het college voor de heldere beantwoording en verzoekt het 
college om de vaststelling van de subsidie voor de komende jaren aan het meerjarenoverzicht toe 
te voegen.

6. Mededelingen (o.a. terugkoppeling bezoeken commissieleden aan organisaties en bedrijven)
Wethouder Klaver nodigt de commissie uit om aansluitend aan de vergadering de verschillende 
ontwerpen van de welkomstborden in de B en W-kamer te komen bekijken.
Mevrouw Van den Berg zegt toe een verslag voor de commissie te maken van het congres 
“Raadslid Nu” dat zij op 4 oktober 2008 heeft bezocht.

7. Cultuurnota 2008 - 2012 “Beemster in perspectief”
De voorzitter geeft de heer Mounoury het woord om in te spreken. De heer Mounoury is 
verheugd over de nota. Hij mist echter duidelijkheid over hoe de aandacht voor het 
accommodatiebeleid vorm krijgt. Tenslotte is het volgens de spreker een misverstand dat er geen 
directe aanleiding zou zijn om over een cultuurhuis te spreken. Al in 2007 heeft de 
toneelvereniging aan het college gemeld een eventuele aanbouw aan de kerk geen geschikte 
locatie te vinden. Ook het locatiespelen was niet de directe keuze van de toneelvereniging. Het 
gebrek aan andere mogelijkheden was hiertoe de aanleiding. De toneelvereniging 
Middenbeemster wil heel graag haar voorstellingen in een passende accommodatie in de 
Middenbeemster kunnen geven.
Op vragen van de commissieleden Van den Berg en Commandeur antwoordt de heer Mounoury
dat voorstellingen in de Purmaryn geen effect hebben gehad op de subsidie omdat men ook in 
het Heerenhuis kon spelen. De locatie Breidablick biedt voldoende ruimte voor de toeschouwers,
maar is qua akoestiek wellicht meer geschikt voor muziekuitvoeringen dan voor het gesproken 
woord.

De voorzitter dankt de inspreker en nodigt de commissie uit te reageren op de cultuurnota.

VVD (mevrouw Helder-Pauw)
De VVD is tevreden over de nota en de manier waarop belanghebbenden bij de totstandkoming 
ervan zijn betrokken. Wellicht een voorbeeld voor toekomstige collegenota’s. Over de uitvoering 
van de actielijst ontvangt de fractie graag tussentijdse evaluaties. De opmerkingen van het CDA 
over het ontbreken van uitspraken over het accommodatiebeleid steunt de fractie niet. 
Geïnformeerd wordt of het college het gebruik van de nieuwe cultuurkaart voor middelbare 
scholieren gaat stimuleren.

PvdA (mevrouw Van den Berg)
De manier waarop de nota tot stand is gekomen verdient een compliment, maar het resultaat is 
teleurstellend. Met het oog op 2012 had de nota een bijzondere uitstraling kunnen hebben. Het 
bestaande is bestendigd, hier wordt niet direct mee gescoord. Wellicht komt dit ook omdat geen 
externe culturele expertise is ingebracht, wat een stimulerend effect had kunnen hebben. De 
actiepunten zijn te voorzichtig geformuleerd en niet altijd voorzien van concrete acties. Wie heeft 
de zeggenschap over wie welke actiepunten wanneer gaat uitvoeren? Belangrijk is dat de 
wethouder tevoren aangeeft welke onderzoeken, bijvoorbeeld de jeugd in relatie tot het 
werelderfgoed, hij belangrijk vindt. Ook het project “Karel en de Kikkerkoning” is belangrijk en 
moet worden voortgezet. De fractie pleit voor het gelijk laten lopen van het cultuurbeleid met het 
subsidiebeleid van rijk en provincie.
Het ontbreken van kaders voor het accommodatiebeleid is een gemis van de nota. Niet alleen de 
brede school, maar ook de Wmo moeten bij de accommodatiediscussie worden betrokken. Als de 
raad aan de accommodaties prioriteit geeft, is wat dit betreft de discussie gesloten.

BPP (de heer Visser)
De fractie kan zich in grote lijnen vinden in de nota, die ambitie uitstraalt. 2012 Moet vooral een 
feestelijke herdenking worden van saamhorigheid en dankbaarheid voor het mogen wonen en 
werken in de Beemster. Wat betreft de financiën stelt de fractie zich afwachtend op en bekijkt 
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per jaar wat mogelijk is. Het college moet gewoon beginnen met de actielijst als leidraad. De 
fractie geeft in overweging om naast de jaarlijkse receptie ook thuisbezoek aan allochtonen te 
organiseren. Wat betreft de stedenband met Studená moeten mogelijkheden voor culturele 
uitwisseling worden onderzocht. Tenslotte pleit de fractie ervoor om onder deskundige 
begeleiding kinderen van de basisschool op de fiets met het werelderfgoed kennis te laten 
maken. Breidablick lijkt de fractie een geschikte accommodatie voor de toneelvereniging.

CDA (de heer Commandeur)
Hoewel er veel goede voornemens in de nota staan en het geld voor de fractie geen probleem is, 
ontbreken veel voor de fractie belangrijke zaken. De fractie heeft een heel andere beleving bij de 
startnotitie. Juist voor de bestaande culturele activiteiten zijn uitspraken over de accommodatie 
van groot belang. Aandacht nú voor dit onderwerp hoort wel degelijk thuis in de nota, ook al 
worden er geen concrete oplossingen aangedragen. Gemist wordt de Beemster Keijzer die een 
groot deel van de cultuur van de Beemster vormt. Over het nieuwe buurthuis in 
Zuidoostbeemster wordt niet gezegd of het een volwaardige toneelaccommodatie krijgt. De 
kleinste kern in de gemeente heeft een accommodatie terwijl de grootste kern een (volks)zaal 
mist. Op deze manier wordt de Middenbeemster buiten de dijken geplaatst. De 
welstandscommissie dient een plek te hebben in de cultuurnota in het kader van de 
schoonheidsbevordering. Ook mist de fractie aandacht voor de participatie van allochtonen en 
voor het betrekken van jongeren bij het verenigingsleven. Spreker informeert of het college extra 
gaat inzetten op het cursusaanbod in het buurthuis. De fractie hecht niet aan een inbreng van 
externe deskundigen bij het ontwikkelen van de cultuurvisie.

Portefeuillehouder (burgemeester Brinkman)
Vanaf de start hebben alle betrokkenen hun inbreng in de nota kunnen leveren. Het verbaast 
spreker hogelijk dat twee partijen desondanks veel in de nota missen. De nota beschrijft in de 
breedte wat de gemeente Beemster met cultuur wil doen. Hier en daar niet concreet maar wel 
richtinggevend. Daarbij geldt beslist niet dat het college tegenstander is van conserveren. 
Wellicht kunnen bij een toekomstige actualisering externe deskundigen een inbreng leveren. Dat 
geldt ook voor de actiepunten, die in het kader van de prioriteiten worden opgepakt. De nota is 
niet bedoeld om een discussie te voeren over het accommodatiebeleid. Eerst moet worden 
beschreven wat cultuur is en hoe het college dit thema verder wil uitwerken. Pas dan kan de 
accommodatiebehoefte worden bepaald en niet andersom. Dat geldt ook voor de plannen met de 
Beemster Keijzer. Het is ook niet zinvol om alles - welstand, allochtonen, welzijnsbeleid, jeugd -
bij het cultuurbeleid te betrekken. Het onderwerp wordt daarmee onhanteerbaar breed. De 
suggestie om de cultuurkaart te stimuleren kan worden meegenomen. Het college is voornemens 
om jaarlijks aan te geven aan welke activiteiten prioriteit wordt gegeven. In de begroting voor 
2009 zijn hiervoor al middelen opgenomen. Het college heeft de intentie om het project “Karel en 
de Kikkerkoning”, dat veel heeft opgeleverd, te evalueren en in een andere vorm voort te zetten. 
Het college is bereid culturele uitwisselingsmogelijkheden met Studena te onderzoeken. Het 
college heeft geprobeerd een Beemster invalshoek in het provinciale cultuurbeleid in te brengen. 
Van huisbezoeken aan allochtonen is hij, gelet op de jaarlijkse receptie in het gemeentehuis, 
geen voorstander.

Mevrouw Van Tienhoven beaamt dat de actiepunten inderdaad als te behalen resultaten zijn 
benoemd. Na vaststelling van de nota is het de taak van de gemeentelijke organisatie om een 
planning voor de komende vier jaar te maken en de nodige initiatieven te ontwikkelen. De nota 
bevordert een zakelijke omgang met de spelers in het veld vanuit een inhoudelijke visie op het 
cultuurbeleid. Via onder meer Fluxus wordt gepoogd de jongeren erbij te betrekken. Ook de 
erfgoededucatie staat niet stil in het vak CKV. De cultuurnota, waarvan de uitvoering in 2009 
begint, loopt hierdoor feitelijk samen met het subsidiebeleid van rijk en provincie. Dit is een 
goede zaak.

De heer Roenhorst bevestigt dat de toneelvereniging alleen gemeentelijk subsidie ontvangt 
voor optredens in de Beemster. Voor optredens daarbuiten komt men niet voor subsidie in 
aanmerking.
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De voorzitter concludeert dat de fracties van VVD en BPP akkoord gaan met de cultuurnota en
dat voor wat betreft de fracties van het CDA en de PvdA de nota als B-stuk naar de raad kan.

8. Kunstgrasveld voor WBSV
PvdA (de heer Heikens)
De fractie blijft bij haar steun aan het collegevoorstel. Het voorstel te betrekken bij het 
dorpsontwikkelingsplan is een goede gedachte. Is er een relatie tussen mogelijk ledenverlies als 
gevolg van een slecht veld en ledenwinst bij aanleg van een kunstgrasveld?

BPP (de heer Visser)
De fractie wil, gelet op het aantal jeugdleden, een lans breken voor de wens van WBSV. Een van 
de motieven om voor aanleg van het veld te pleiten is de bevordering van de leefbaarheid en het 
goed functioneren van de gemeenschap. De fractie pleit ervoor dat het college het voorstel terug 
neemt en op basis van nader overleg met WBSV met een financieel onderbouwd nieuw voorstel 
komt.

CDA (de heer Ruijter)
Het aantal jeugdleden van WBSV is sterk gegroeid. Een kunstgrasveld is daarom bijna 
noodzakelijk. Het CDA wil daarom graag meewerken aan de realisatie van een kunstgrasveld.
Aan de haalbaarheid van het voorstel dat WBSV de grond verkoopt aan de gemeente en het veld 
vervolgens huurt wordt getwijfeld.

VVD (mevrouw Helder-Pauw)
WBSV is een belangrijke plek voor Westbeemster. Het dorpsontwikkelingsplan 2009 kan van 
invloed zijn op WBSV en moet daarom worden afgewacht. Daarom is de fractie er geen 
voorstander van om vooruitlopend hierop een kunstgrasveld te realiseren. De fractie heeft 
behoefte aan een nadere toelichting op de financiële cijfers in het collegevoorstel.

Portefeuillehouder (de heer Klaver)
De portefeuillehouder beaamt de betekenis van WBSV voor Westbeemster. De verlangens van de 
vereniging zijn de wethouder en de raad bekend. Naar aanleiding van gesprekken met de 
vereniging heeft het college het voorliggende voorstel, voorzien van bedragen, gedaan. De in de 
Kadernota gedane en geaccordeerde toezegging blijft staan. Het college wil wel aan de wens van 
de vereniging tegemoet komen, als daar eigen inzet van de vereniging door fondsenwerving 
tegenover staat. Als de gemeente de gronden van WBSV in eigendom overneemt, moet er wel 
rekening mee worden gehouden dat aan WBSV hiervoor huur in rekening wordt gebracht. Ook 
geldt dat het clubhuis zelf onderhoud nodig heeft.

Na schorsing, op verzoek van het college, stelt de portefeuillehouder voor dat het collegevoorstel 
wordt teruggenomen. Uit het dorpsontwikkelingsplan zal in 2009 duidelijk worden wat de invloed 
hiervan op WBSV is. In de tussentijd blijft het college in gesprek met WBSV om elkaar te 
informeren over de ontwikkelingen.

De voorzitter informeert of de commissie zich kan vinden in het voorstel van het college.
De PvdA (de heer Heikens) geeft te kennen het college, met dezelfde motieven als genoemd door 
de VVD, te ondersteunen en gaat akkoord met intrekking van het voorliggende voorstel.
De BPP (de heer Visser) gaat akkoord met intrekking van het voorstel onder voorbehoud dat de 
andere fracties ook akkoord gaan. Wel is snelheid geboden bij de uitvoering van het 
dorpsontwikkelingsplan.
Het CDA (de heer Ruijter) gaat akkoord, mits het dorpsontwikkelingsplan in 2009 concreet wordt 
gemaakt.

De voorzitter concludeert dat het collegevoorstel is teruggenomen en in de toekomst opnieuw 
wordt geagendeerd.
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9. Bepalen welke agendapunten tevens voor de komende raadsvergadering 
geagendeerd moeten worden en aangeven onder welke categorie (A, B of C) de 
punten opgenomen kunnen worden

De voorzitter stelt de volgende categorieën vast voor de raadsvergadering van 15 november 
2008:
- Agendapunt 7 B

10. Actielijst commissie Samenleving

Actiepunt 4 wordt afgevoerd en opgenomen in het dorpsontwikkelingsplan.
Actiepunt 5 wordt afgevoerd.
De overige actiepunten blijven staan.

11. Rondvraag
Mevrouw Van den Berg vraagt om plaatsing van de vrijwilligersprijs en de sportprijs op de 
agenda van de commissie. De voorzitter concludeert dat de commissie akkoord is.
Mevrouw Van den Berg informeert naar of het zal lukken om de 50 euro als uitvloeisel van de 
motie Spekman nog voor de Kerst aan de betrokken gezinnen uit te keren. Portefeuillehouder 
Ruys-Buskermolen zegt toe deze vraag schriftelijk te beantwoorden.
Mevrouw Van den Berg vraagt of de brief van burgemeester Brinkman over de regionalisering
van de brandweer op de agenda van de raad wordt geplaatst. Portefeuillehouder Brinkman
antwoordt dat dit zijn intentie is, maar dat het afhankelijk is van het besluit van het presidium.

12. Sluiting
De voorzitter dankt eenieder voor diens inbreng en sluit de vergadering om 21.50 uur.


